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Zápisnica  

z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Horné Obdokovce  

konaného dňa 10. februára 2015    
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:       Starostka obce - MVDr. Jana Martonková  

Poslanci: Ľubica Balajková, Marián Beneš, Stanislav Grznárik, Ladislav 

Kolmokov, Eva Kováčiková, Gabriela Macháčová, Jozef Sedlár, Alena Sopková, 

Ing. Rastislav Velič   

 

Ďalší prítomní: Ing. Gabriel Pozdech, hlavný kontrolór obce 

    Ing. Jana Gerhátová, ekonómka obce 

    Ing. Monika Laciková, zapisovateľka  

                            

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie – zloženie sľubu poslanca 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2014 

4. Správa o čerpaní rozpočtu obce za rok 2014 

5. Návrh na schválenie audítora  

6. Správa centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce 

7. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce 

8. Strategický plán a ciele vyplývajúce z programového rozpočtu obce 

9. Návrh dodatku č. 1 k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 

10. Vymenovanie zástupcu starostu, schválenie sobášiaceho, návrh a voľba členov komisií 

OZ a ich plán práce, návrh plánu práce OZ na I. polrok 2015 a schválenie členov do 

rady školy.  

11. Organizačné záležitosti 

12. Diskusia 

13. Návrh na uznesenie 

14. Ukončenie 

 

K programu mal námietku poslanec Marián Beneš, ktorý navrhol bod č. 9 – Návrh dodatku č. 1 

k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 vynechať z dôvodu, aby tento návrh prerokovala komisia.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať, kto je za zrušenie bodu č. 9 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Beneš, p. Grznárik, p. Kolmokov, p. Kováčiková, p. Macháčová,  

p. Sedlár, p. Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: Ing. Velič 

 

Z programu vypadol bod 9. Nové znenie programu je nasledovne: 

 

1. Otvorenie – zloženie sľubu poslanca 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2014 

4. Správa o čerpaní rozpočtu obce za rok 2014 

5. Návrh na schválenie audítora  
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6. Správa centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce 

7. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce 

8. Strategický plán a ciele vyplývajúce z programového rozpočtu obce 

9. Vymenovanie zástupcu starostu, schválenie sobášiaceho, návrh a voľba členov komisií 

OZ a ich plán práce, návrh plánu práce OZ na I. polrok 2015 a schválenie členov do 

rady školy.  

10. Organizačné záležitosti 

11. Diskusia 

12. Návrh na uznesenie 

13. Ukončenie 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať, kto je za nové znenie programu.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Beneš, p. Grznárik, p. Kolmokov, p. Kováčiková, p. Macháčová,  

p. Sedlár, p. Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: Ing. Velič 

 

Program v takomto znení poslanci schválili.  

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková navrhla za overovateľov zápisnice poslancov:  

p. Macháčovú a p. Kováčikovú.  

Za členov návrhovej komisie navrhla: p. Balajkovú, p. Beneša a p. Grznárika 

Navrhnutých overovateľov a členov návrhovej komisie poslanci jednohlasne schválili.  

 

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  

 

K bodu 1. Otvorenie – zloženie sľubu poslanca 

Prvé zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková.  Privítala 

všetkých prítomných.  

Starostka konštatovala, že  počet prítomných poslancov je 9 a OZ je uznášania schopné. 

Vyzvala novozvoleného poslanca Ing. Rastislava Veliča, aby zložil sľub. Poslanec zložil sľub do 

rúk starostky obce a potvrdil svojim podpisom. (priložené k zápisnici) 

 

K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení 

Ing. Pozdech predniesol správu o kontrole uznesení z ustanovujúceho verejného rokovania. 

Správa je priložená k zápisnici a berie sa na vedomie.  

 

K bodu 3. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2014 
Ing. Pozdech predniesol správu o kontrolnej činnosti. Správa je priložená k zápisnici a berie sa 

na vedomie.  

 

K bodu 4. Správa o čerpaní rozpočtu obce za rok 2014  

Správu predniesla ekonómka Ing. Gerhátová. Správa je priložená k zápisnici a berie sa na 

vedomie. Ing. Pozdech dodal, že sa vyjadrí k správe v rámci záverečného účte obce.  

 

K bodu 5. Návrh na schválenie audítora 

Starostka informovala, že zo zákona vyplýva každoročne schvaľovať obecným zastupiteľstvom 

audítora. Navrhuje audítora APV audit Topoľčany, ktorý nám každoročne vykonávajú audit 

a vyzvala poslancov k hlasovaniu.  
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci jednohlasne schválili audítora APV audit Topoľčany.  

 

K bodu  6. Správa centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce 

Starostka vyzvala p. Macháčovú, aby predniesla správu inventarizačnej komisie. Správa je 

priložená k zápisnici.  

Starostka sa vyjadrila k správe a neodporučila vyradiť V3S, nakoľko sa snažíme ju opraviť. 

Poslankyňa p. Balajková neodporučila vyradiť Kuka voz. Pýtala sa, či sme zisťovali aj iné 

možnosti opravy. Starostka jej odpovedala, že áno a boli sme informovaný, že oprava kuka vozu 

je nerentabilná a druhé vozidlo by nás vyšlo lacnejšie ako oprava.  

 

Poslanec p. Beneš navrhol osloviť iných opravárov, ktorý by zvážili opravu kuka vozu, prípadne 

zakúpiť druhé vozidlo a spojiť sa so zvozom odpadu aj s druhou obcou.  

Starostka odpovedala, že je tu veľká konkurencia.  

 

Poslanec p. Beneš sa pýtal, prečo už v júni bol minutý rozpočet na odvoz TKO. Ekonómka Ing. 

Gerhátová mu odpovedala, že išlo len o presun v položkách rozpočtu.  

 

Poslankyňa p. Balajková doporučila osloviť inú spoločnosť na vývoz TKO, z dôvodu zvýšenia 

poplatku za odvoz TKO na 16,- €. Starostka jej odpovedala, že firma Schwarz-eko vyšla ako 

najlacnejšia a vychádzajú nám v ústrety. 

 

Poslankyňa p. Sopková navrhla, aby sa vlastným vozom realizoval odvoz TKO a aby sa aspoň 

dve obce zlúčili. Starostka dodala, že nie je jednoduché vyvážať odpad a počula názor obcí, že 

prečo by mali platiť inej obci za odvoz.  

 

Poslanci navrhli aby sa kuka voz a avia furgon vylúčili zo zoznamu na vyradenie.  

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu, kto je za vyradenie vecí z navrhnutého zoznamu so 

zapracovanými zmenami. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci schválili zoznam vyradeného majetku, okrem V3S a kuka vozu.  

 

Ďalej starostka navrhuje predať Aviu furgon a autobus Karosa za najvyššiu cenovú ponuku, 

ktorá bude viac ako cena za šrotovné.  

 

Poslanec p. Beneš navrhol dať termín predaja do konca februára.   

 

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu: 

 

Hlasovanie poslancov: 
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ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci schválili možnosť ponúknuť na predaj vyradené vozidlá Kuka Liaz a autobus Karosa 

za najvyššiu ponúknutú cenu, za podmienky, že bude vyššia ako cena šrotovného a to do 

konca februára 2015. 

 

K bodu č. 7 Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce 

Starostka informovala, že zásady hospodárenia aj strategický plán boli zverejnené na vývesnej 

tabuli aj na webe. Poslanci mali možnosť si preštudovať. Starostka vyzvala poslancov či sú 

k zásadám hospodárenia nejaké pripomienky alebo návrhy a vyzvala ich k hlasovaniu: 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci jednohlasne schválili predložený návrh – zásady hospodárenia s finančnými 

prostriedkami obce.  

 

K bodu č. 8 Strategický plán a ciele vyplývajúce z programového rozpočtu obce 

Starostka informovala, že strategický plán a ciele sú súčasťou zásad hospodárenia s finančnými 

prostriedkami.  

Poslanci strategický plán a ciele vyplývajúce z programového rozpočtu obce berú na vedomie.  

 

K bodu  9. Vymenovanie zástupcu starostu, schválenie sobášiaceho, návrh a voľba členov 

komisií OZ a ich plán práce, návrh plánu práce OZ na I. polrok 2015 a schválenie členov 

do rady školy 

 Starostka informovala, že zo zákona o obecnom zriadení vyplýva starostovi možnosť 

menovať svojho zástupcu. Navrhuje ako zástupcu starostu poslankyňu p. Evu 

Kovačikovú a ako sobášiaceho. Vyzvala poslancov hlasovať za uvedený návrh. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci jednohlasne schválili za sobášiaceho p. Evu Kováčikovú.  

 

 Starostka navrhla členov „komisie pre nezlučiteľnosť funkcií“ v zložení: p. Beneš, p. 

Grznárik a p. Kolmokov. Vyzvala poslancov hlasovať za navrhnutých členov. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  
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Poslanci jednohlasne schválili členov komisie pre nezlučiteľnosť funkcií p. Beneša, p. 

Grznárika a p. Kolmokova. 

 

 Starostka navrhla členov „komisie pre šport, kultúru a duchovno“ v zložení: p. Balajková, 

p. Grznárik, p. Sedlár. Z radov občanov p. Košíková, PharmDr. Sedlárová, p. Milata a p. 

Flak. Vyzvala poslancov hlasovať za navrhnutých členov. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci jednohlasne schválili členov komisie pre šport, kultúru a duchovno p. 

Balajkovú, p. Grznárika, p. Sedlára, p. Košíkovú, PharmDr. Sedlárovú, p. Milatu a p. 

Flaka. 

 

 Starostka navrhla členov „komisie pre ochranu verejného poriadku, ŽP a stavieb“ 

v zložení: p. Grznárik, p. Kolmokova, p. Sopkovú a zapisovateľka p. Jánošová. Vyzvala 

poslancov hlasovať za navrhnutých členov. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci jednohlasne schválili členov komisie pre ochranu verejného poriadku, ŽP a 

stavieb p. Grznárika, p. Kolmokova, p. Sopkovú a p. Jánošovú.  

 

 Starostka navrhla členov „komisie sociálno–ekonomickej a školstva“ v zložení: p. Beneš, 

p. Kováčiková, p. Sopková, Ing. Velič a z radu občanov Mgr. Kišacová. Vyzvala 

poslancov hlasovať za navrhnutých členov. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci jednohlasne schválili členov komisie sociálno-ekonomickej a školstva p. 

Beneša, p. Kováčikovú, p. Sopkovú, Ing. Veliča a Mgr. Kišacovú.  

 

 Starostka navrhla členov do „Rady školy“ v zložení: p. Beneš, p. Balajková, p. Grznárik 

a p. Macháčova. Vyzvala poslancov hlasovať za navrhnutých členov. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 



6 

 

Poslanci jednohlasne schválili členov do „Rady školy“ p. Beneša, p. Balajkovú, p. 

Grznárika a p. Macháčovú.  

 

 Poslanci doporučujú do Rady Senioru p. Balajkovú, p. Kováčikovú, p. Sopkovú a Bc. 

Šiškovú.   

 

Starostka navrhla, aby si komisie vypracovali plán práce do najbližšieho zastupiteľstva.  

 

 Plán práce OZ na I. polrok 2015 predniesla starostka. Je priložený k zápisnici. Tento plán 

práce môže byť doplnený alebo zmenený. Vyzvala poslancov hlasovať za návrh plánu 

práce OZ na I. polrok 2015  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci jednohlasne schválili plán práce OZ na I. polrok 2015.  

 

K bodu č. 10 Organizačné záležitosti 

 

1. Správa riaditeľky ZŠ s MŠ Mgr. Martonkovej – materiál, ktorý prezentovala je   

    priložený k zápisnici 

 

2. Žiadosť p. Čižmárika o nájom 

    Starostka predniesla správu za sociálno-ekonomickú komisiu (ďalej len SEK), dať do   

    dlhodobého prenájmu pozemok pre p. Čižmárika na 5 rokov v sume 8,30 €/m2. Vymeria sa   

    presná plocha a napíše sa nájomná zmluva. Vyzvala poslancov k hlasovaniu 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci jednohlasne schválili prenájom plochy pre p. Čižmárika na 5 rokov v sume 8,30 €/m2.  

 

3. Žiadosť rímsko-katolíckej cirkvi o príspevok na organ 

    Starostka prečítala žiadosť, ktorá je priložená k zápisnici. Doporučila SEK, aby túto žiadosť    

    prerokovala.  

     

4. Sťažnosť pani Gubáňovej 

    Starostka navrhuje sťažnosť prešetriť Komisii pre ochranu verejného poriadku, ŽP  

    a stavieb. Sťažnosť je priložená k zápisnici.  

 

5. Žiadosť p. Mokrej 

    Starostka predniesla žiadosť, ktorá je priložená k zápisnici. Poslankyňa Macháčová podala    

    bližšie informácie k žiadosti. Nakoľko priestory už nemôže využívať, žiada o nové, napríklad  

    priestor, ktorý využíva obchod ROZVOJ ako sklad. Starostka navrhla SEK prerokovať.  
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6. Organizovanie fašiangovej zábavy 

    Starostka vyzvala poslancov, kto môže, aby sa zapojil do príprav zábavy. Je potrebná  

    usporiadateľská služba. Informovala o členskej schôdzi dôchodcov, ktorá bude 17. februára  

    2015.  Vyzvala členov komisie kultúry, športu a duchovna, aby urobili plán práce aj k takýmto  

    podujatiam.  

 

7. Správa o činnosti 

    Starostka v skrate informovala o koledovaní, konalo sa stretnutie dôchodcov, na ktorom sa 

    však zo zdravotných dôvodov nezúčastnila. Poďakovala za pomoc dôchodcom aj poslancom,    

    ako aj zamestnancom OÚ. Obec sa snaží v nepriaznivom počasí odhŕňať. Najbližšie chceme   

    riešiť výrub tují na cintoríne v Obsolovciach. Týmto vyzýva poslancov aj občanov, aby dali  

    návrh na náhradnú výsadbu. 

 

Poslanec p. Beneš žiadal doplniť do organizačných záležitostí dva body. Parkovanie pri ZŠ s MŠ 

a aby sa upratal zberný dvor. 

 

K bodu – parkovanie ZŠ s MŠ navrhuje poslanec p. Beneš aby sa dal zákaz od p. Koleničkovej 

až po autobusovú zastávku. Keď sú tam odparkované autá, nedá sa prejsť cez chodník, ľudia 

napr. s kočíkom musia obísť chodník a ísť na hlavnú cestu, čo nie je bezpečné. Dodal, či sa nedá 

parkovať v areály školy.  

Poslankyňa p. Sopková dodala, že umiestniť tam značku, má v kompetencii dopravný 

inšpektorát.  

Starostka vyzvala p. riaditeľku Mgr. Martonkovú, aby sa vyjadrila k parkovaniu, aká je tam 

situácia.  

Mgr. Martonková dodala, že v areály školy už parkujú zamestnanci ZŠ s MŠ. Upovedomí o tom 

rodičov, aby neparkovali pred budovou ZŠ s MŠ ani na ceste. Prípadne by sa pokúsili vybaviť, 

aby sa na trávnatej ploche medzi chodníkom a cestou vybudoval priestor na parkovanie.  

Poslanec p. Beneš dodal, že ide o miesto na parkovanie, kde by mohli len deti vyložiť do 

materskej školy.  

Starostka navrhla, aby sa parkovalo pred obecným úradom a odtiaľ si môžu zaniesť deti do 

materskej školy.  

Poslankyňa p. Macháčová sa pýtala, prečo nie je vchod pre materskú školu z opačnej strany, teda 

ako je hlavný vchod pre deti zo základnej školy.  

Mgr. Martonková odpovedala, že sa o tom rozhodlo ešte za čias, kedy bola riaditeľkou ZŠ s MŠ 

Mgr. Kišacová. Parkovanie i na tej strane nie je bezpečné, nakoľko tadiaľ chodia deti.  

Starostka odporučila aby Komisia pre ochranu verejného poriadku, ŽP a stavieb (ďalej len 

KOVP) zistila situáciu a prediskutovali s občanmi a taktiež, aby p. riaditeľka Mgr. Martonková 

tento problém predložila rodičom.  

 

Poslanec Beneš mal dotaz na prechod pri autobusovej zastávke pri parku obecného úradu nie je 

šťastne umiestnený. Na strane od kaštieľa je za prechodom zarastená plocha, ktorá vedie na 

chodník a tak v nepriaznivom počasí, keď je blato, nedá sa tadiaľ prejsť.  

Poslankyňa p. Sopková dodala, že o umiestnení prechodov pre chodcov rozhoduje inšpektorát 

práce a ten si v minulosti navrhol aj toto umiestnenie prechodu.  

Starostka prisľúbila, že dáme očistiť plochu na konci prechodu pre chodcov, aby sa mohlo prejsť 

na chodník pri kaštieli.  

 

K bodu – upratanie zberného dvoru navrhol poslanec p. Beneš, aby sa odtiaľ odpratali vlečky, 

ak sa nepoužívajú, nech sa dajú do šrotu. 

Starostka odpovedala, že je to v pláne, chceme nájsť nové miesto pre zberný dvor. Musíme sa 

dohodnúť s poľnohospodárskym družstvom Horné Obdokovce, kde máme pozemky a mohli by 

sme ich zameniť za iný pozemok, kde by mohol byť umiestnený zberný dvor.  
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Starostka informovala, že na základe nových informácií zo školenia, je potrebné zrušiť VZN č. 

36/2011 Poriadok odmeňovania predstaviteľov volených orgánov obce Horné Obdokovce. 

Poriadok odmeňovania už nemá byť formou VZN. Má byť nahradený dokumentom „Zásady 

odmeňovania poslancov OZ obce Horné Obdokovce a členov orgánov, zriadených obecným 

zastupiteľstvom“. Je potrebné schváliť návrh tohto dokumentu.  

P. Hricová dodala, že tento dokument má zjednodušiť prihlásenie do sociálnej poisťovne. 

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu:  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Návrh „Zásady odmeňovania poslancov OZ obce Horné Obdokovce a členov orgánov, 

zriadených obecným zastupiteľstvom“ poslanci jednohlasne schválili. 

 

Ďalej starostka vyzvala poslancov hlasovať za zrušenie VZN č. 36/2011 Poriadok odmeňovania 

predstaviteľov volených orgánov obce Horné Obdokovce: 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci jednohlasne schválili zrušiť VZN č. 36/2011 Poriadok odmeňovania predstaviteľov 

volených orgánov obce Horné Obdokovce. 

 

Starostka informovala, že obec zvažuje, aby sa príspevková organizácia ROZVOJ 

pretransformovala na obchodnú spoločnosť, nakoľko už nespĺňame podmienky ako príspevková 

organizácia. Vyzvala poslancov, aby sa týmto zaoberali a podali nejaké návrhy.  

 

Starostka predniesla „Žiadosť o podporu“ v petícii od NsP Topoľčany – chirurgické oddelenie.  

Je priložená k zápisnici. Poslanci OZ vyjadrili súhlasné stanovisko k žiadosti o podporu 

petičného výboru NsP Topoľčany.  

 

Poslankyňa p. Kováčiková sa informovala, či by bolo možné poskytnúť pomoc starším ľuďom 

v čase ak je nasnežené, traktor z cesty odhrnie sneh, nahrnie sa veľká kopa pri bránach, ktoré si 

potom ľudia odhŕňajú. Treba pracovníkov verejno-prospešných prác požiadať, aby týmto starším 

nevládnym ľuďom odhrnuli sneh pred bránami. Však každý si už pozná starších nevládnych 

občanov a vedia komu majú pomôcť.  

 

Poslanec p. Beneš navrhol, aby sa urobil chodník na hlavnej ceste pri pomníku padlých. Nie je 

tam vyriešený prechod od kultúrneho domu k mostu. Ľudia tak prechádzajú cez hlavnú cestu 

a v čase, ako aj teraz keď je tam nahrnutý sneh, nie je kadiaľ prejsť.  

Starostka dodala, že je potrebné zistiť kto je vlastníkom pozemku a vyriešime v budúcnosti 

chodník.  

Poslankyňa p. Balajková informovala o probléme s parkovaním áut na Kamanskej ulici a tiež 

o tom, že občan Kohajda vykopal na svojom pozemku jamu na prípojku a vykopaná zemina je na 

ceste. V tomto počasí je všade blato. 
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Starostka jej odpovedala, že tento rok vyriešime parkovanie áut VZN-kom a čo sa týka 

zablatenej vozovky, občan pri realizovaní prípojky musí dať vozovku do pôvodného stavu. 

Požiadala p. Balajkovú, aby oslovila dotyčného občana.  

 

Poslanec p. Beneš žiadal, aby zaslané žiadosti a sťažnosti obecnému úradu, doručili aj 

poslancom ešte pred zasadnutím OZ.  

Starostka informovala, že žiadosti aj sťažnosti sa zasielajú komisiám na prerokovanie.  

 

K bodu č. 11 Diskusia 

 

Body riešené v organizačných záležitostiach, boli súčasťou diskusie.  

 

K bodu č. 12 Návrh na uznesenie 

 

Pán poslanec Beneš predniesol návrh na uznesenie. Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh na uznesenie bol schválený.  

 

K bodu č. 13 Ukončenie 
 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 20,32 hod. ukončila. 

 

 

 

                          

 

......................................................                         ....................................................     

     MVDr. Jana Martonková          Ing. Monika Laciková 

                  starostka obce       zapisovateľka 

 

 

Overovatelia:  

 

 

 

............................................    ....................................................                                           

        Eva Kováčiková             Gabriela Macháčová                 
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Uznesenie 

z  1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,  konaného dňa  10. 02. 2015 

 

 

A.  B e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Správu hlavného kontrolóra Kontroly plnenia uznesení 

2. Správu hlavného kontrolóra obce o kontrole činnosti za rok 2014 

3. Správu o čerpaní rozpočtu obce za rok 2014  

4. Strategický plán a ciele vyplývajúce z programového rozpočtu obce 

      5.   Správu pani riaditeľky ZŠ s MŠ Mgr. Martonkovej  

  6.   Zástupcu starostu p. Evu Kováčikovú 

 

B.  S ch v a ľ u j e: 

 

1. Overovateľov zápisnice – p. Kovačiková, p. Macháčová 

2. Členov návrhovej komisie – p. Beneš, p. Grznárik, p. Balajková  

3. Pánovi Čižmárikovi prenájom plochy na Bodoku  8,30 eur/1m2 na 5 rokov 

4.   Návrh p. poslanca Beneša aby nebol prerokovaný bod 9. Návrh dodatku č.1 k prílohe č.1 

      VZN č. 38/2012   

5.   Audítora APV audit Topoľčany  

6.   Správu inventar. komisie o inventarizácií majetku obce a zoznam vyradeného  

      majetku podľa predloženého návrhu 

7.    Možnosť ponúknuť na predaj vyradené vozidlá Avia furgon a autobus Karosa za  

       najvyššiu ponúknutú cenu, za podmienky, že bude vyššia ako cena šrotovného, do konca  

       februára 

8.  Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce 

9.    Sobášiaceho p. Evu Kováčikovú  

10.  Komisiu pre nezlučiteľnosť funkcií – p. Beneš, p. Grznárik, p. Kolmokov 

11.  Komisiu pre šport , kultúru a duchovno – p. Balajková, p. Grznárik, p. Sedlár, p. Flak,   

       p. Košíková, p. Milata, PharmDr. Sedlárová  

12.  Komisiu pre ochranu verejného poriadku, ŽP a stavieb – p. Grznárik, p. Kolmokov,  

       p. Sopková a zapisovateľka pani Jánošová 

13.  Komisiu sociálno-ekonomickú a školstvo – p. Beneš, p. Kovačiková, p. Sopková,  

       Ing. Velič, Mgr.  Kišacová 

14.  Členov do „Rady školy“ -  p. Balajková, p. Beneš, p. Grznárik, p. Macháčová 

15.  Plán práce OZ na I. polrok 2015 

16.  „Zásady odmeňovania poslancov OZ obce Horné Obdokovce a členov orgánov,  

       zriadených obecným zastupiteľstvom“ 

 

C.    S ú h l a s í : 

 

1.  Žiadosť o podporu petičného výboru NsP Toppoľčany 

 

D.   O d p o r ú č a : 

 

1. Do rady Senioru  - p. Balajkovú, p. Kováčikovú, p. Sopkovú, Bc. Šiškovú  
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E.    U k l a d á : 

 

1.  Sociálno-ekonomickej komisii urýchlene prerokovať dodatok č.1 k prílohe č.1 VZN  

     č.38/2012 a predložiť OZ  správu o prerokovaní komisie 

2.  Členom komisií vypracovať plán práce do najbližšieho zasadnutia OZ 

3.  SEK prerokovať žiadosť Rímsko-katolíckej cirkvi o príspevok na orgán 

4.  KOVP prerokovať sťažnosť p. Kataríny Gubáňovej 

5.  SEK prerokovať žiadosť pani Mokrej o prenájom priestorov skladu organizácie Rozvoj  

     do konca roku 2015 

 

F.    K o n š t a t u j e,  ž e :  

 

1.   Novozvolený poslanec OZ Ing. Rastislav Velič zložil zákonom predpísaný sľub 

 

G.    R u š í : 
 

1. VZN č. 36/2011 Poriadok odmeňovania predstaviteľov volených orgánov obce Horné 

Obdokovce   

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce  

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 

 


